
Leknes 07.01.18

56knad om midler til bedre opplyst skolevei langs Hodnesdalsvegen

Som mor til 3 skolebarn, vil jeg gjerne få komme med en anmodning'

Jeg har fått gleden av å flytte tilbake til Leknes etter nesten 15 år

« hjem mefra ».

og her skal jeg si at det har skjedd saker. Leknes har gått fra å være

en liten bygd, til å bli et tettsted i stadig vekst og utvikling, og det

satses mye på både barnehage og skole'

Dette innebærer jo selvsagt at det at det er ganske mange skolebarn

som hver dag går samme skolevei som jeg selv gikk da jeg vokste opp

her. Forskjellen er at nå er skoleveien heldigvis blitt betydelig

tryggere å gå, og betydelig rner opplyst. lallefall noen steder""'

Dessverre så gjelder dette ikke Hodnesdalen. Her er det fortsatt

bekmørkt store deler av veien, og ikke spesielt trivelig for skolebarna

å gå hverken rnorgen eller kveld på vinterhalvåret.

Så om midler finnes, så er rnin anmodning til dere som følger;

Få satt opp lys langs veien i Hodnesdalen! Der er allerede mange

stolper som kan benYttes.

Med vennlig hilsen 
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